[image: ] 

[image: ] 
[bookmark: _Hlk501361231][bookmark: _Hlk14881806]Key word: Share Repurchase

[bookmark: _Hlk489603003][bookmark: _Hlk489604480]Disclosure according to Article 5 Section (1) and (6) of the EU Regulation 596/2014 and Article 2 Section (1) of the Delegated EU Regulation 2016/1052/ 
Share Repurchase


QIAGEN N.V. (“Company”) announces the start of the share repurchase program that was announced by an ad-hoc announcement on July 12, 2021.

In the time period between July 20, 2021, until September 17, 2021, at the latest and based on current prices, approximately 2.1 million common shares of the Company having a total purchase price of up to $100 million (or the equivalent Euro amount thereof, in each case without ancillary purchasing costs) shall be repurchased mainly on the electronic trading platform of the Frankfurt Stock Exchange (XETRA) and may also be repurchased on the trading platform of CBOE Europe and Turquoise Europe. The maximum purchase price per share (excluding ancillary purchase costs) will not exceed the average closing price for the last five trading days prior to the day of purchase on the electronic trading platform of the Frankfurt Stock Exchange by more than 10%.

The purpose of the share repurchase is to hold shares in treasury in order to satisfy obligations from employee share-based remuneration plans. The Managing Board of QIAGEN N.V., upon authorization of the Supervisory Board, is thus exercising the authorization by the Annual General Meeting on June 29, 2021.

The repurchase program will be carried out on behalf and account of QIAGEN N.V. through a financial institution commissioned by the Company. The financial institution will decide on the timing of the share purchase independently, without being influenced by the Company. 

The share repurchase program will be implemented in accordance with the trading terms of Article 5 Section (1), (2) and (6) of the EU Regulation no 596/2014 and the Delegated EU Regulation no 2016/1052. In accordance with said EU Regulations, no purchase price may be paid that exceeds the price of the last independent trade or the highest current independent bid on the respective trading platform on which the repurchase is carried out. The higher of both values is decisive. 

In addition, no more than 25% of the average daily volume of shares on the respective trading platform on which the repurchase is carried out may be acquired. The average daily volume of shares is based on the average daily volume traded on the respective trading platform over the twenty stock exchange trading days preceding the date of the purchase.

The share repurchase program may be suspended and resumed at any time, in line with applicable statutory regulations.

The transactions will be announced in a manner compliant with the requirements of Art. 2 Section (3) of the Delegated EU Regulation no 2016/1052 no later than on the seventh trading day following their conclusion. 

In addition, QIAGEN N.V. will provide regular updates on the progress of the share repurchase program at www.qiagen.com.

Venlo, July 20, 2021

The Managing Board 
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Schlagwort: Aktienrückkauf

Bekanntmachung nach Art. 5 Abs. 1 und 6 der Verordnung (EU) 596/2014 und Art. 2 Abs. 1 der Delegierten Verordnung (EU) 2016/1052 

Aktienrückkauf
 

QIAGEN N.V. („Gesellschaft“) gibt bekannt, das per Ad-hoc-Mitteilung vom 12. Juli 2021 angekündigte Aktienrückkaufprogramm zu starten. 

Beginnend ab dem 20. Juli 2021 wird QIAGEN bis spätestens zum 17. September 2021 zum Gesamtkaufpreis von bis zu 100 Millionen US-Dollar (bzw. dem entsprechenden Betrag in Euro, jeweils ohne Erwerbsnebenkosten) hauptsächlich über die Börse im elektronischen Handel der Frankfurter Wertpapierbörse (XETRA) erwerben. Auf Basis des aktuellen Kurses entspricht dies ca. 2,1 Millionen Aktien. Ein Rückkauf kann ferner über die Handelsplattformen der CBOE Europe und der Turquoise Europe erfolgen. Der maximale Kaufpreis je Aktie (ohne Erwerbsnebenkosten) wird den Durchschnitt der Schlusskurse der letzten fünf Börsenhandelstage vor dem Erwerb im elektronischen Handel der Frankfurter Wertpapierbörse (XETRA) um nicht mehr als 10% überschreiten.

Der Aktienrückkauf dient zu dem Zweck, die Aktien als eigene Aktien zu halten, um Verpflichtungen nachzukommen, die sich aus aktienbasierten Vergütungsplänen für Mitarbeiter ergeben. Der Vorstand der QIAGEN N.V. macht damit, nach Zustimmung des Aufsichtsrats, von der Ermächtigung der ordentlichen Hauptversammlung vom 29. Juni 2021, zum Erwerb eigener Aktien Gebrauch.

Der Rückkauf erfolgt im Auftrag und für Rechnung der QIAGEN N.V. durch ein von der Gesellschaft mandatiertes Finanzinstitut. Das Finanzinstitut trifft seine Entscheidungen über den Zeitpunkt des Erwerbs der Aktien unabhängig und unbeeinflusst von der Gesellschaft. 

Das Aktienrückkaufprogramm wird in Übereinstimmung mit den Handelsbedingungen des Art. 5 Abs. 1, 2 und 6 der Verordnung (EU) Nr. 596/2014 und der Delegierten Verordnung (EU) 2016/1052 durchgeführt werden. Entsprechend dieser EU-Verordnungen darf kein Kaufpreis gezahlt werden, der über dem des zuletzt unabhängig getätigten Abschlusses oder über dem des letzten höchsten unabhängigen Angebots an der jeweiligen Handelsplattform, an der der Rückkauf erfolgen soll, liegt. Maßgeblich ist der höhere der beiden Werte. 

Weiterhin darf an einem Tag nicht mehr als 25 % des durchschnittlichen täglichen Aktienumsatzes an der Handelsplattform, an der der Rückkauf erfolgen soll, erworben werden. Der durchschnittliche tägliche Aktienumsatz ergibt sich aus dem durchschnittlichen täglichen Handelsvolumen an der jeweiligen Handelsplattform in den zwanzig Börsenhandelstagen vor dem Kauftermin.

Das Aktienrückkaufprogramm kann im Einklang mit den zu beachtenden rechtlichen Vorgaben jederzeit ausgesetzt und wieder aufgenommen werden.

Die Transaktionen werden in einer den Anforderungen des Art. 2 Abs. 3 der Delegierten Verordnung (EU) Nr. 2016/1052 entsprechenden Weise spätestens am Ende des siebten Handelstages nach ihrer Ausführung bekannt gegeben. 

Zudem wird die QIAGEN N.V. regelmäßig über die Fortschritte des Aktienrückkaufs unter www.qiagen.com informieren.

Venlo, den 20. Juli 2021 

Managing Board
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